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     Protokół Nr 32 

 

z posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej Rady Gminy Pabianice z 
dnia 21 listopada 2017 r.  

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni- członkowie Komisji obecni zgodnie z załączoną 
listą obecności  do niniejszego protokołu nr 1, Wójt Gminy H. Gajda, Kierownik ref. Oświaty 
Kultury i Sportu M. Wieczorek, pracownik  Urzędu Gminy M. Madej odpowiedzialny za 
sprawy kultury fizycznej na terenie gminy Pabianice.  Przewodniczący Gminnej Rady Sportu 
Ł. Stencel, Prezes LKS „Jutrzenka” w Bychlewie M. Prusinowski.  

Tematyka posiedzenia Komisji: 

1.Podsumowanie działalności  sportowej za  2017 rok.  

2. Analiza materiałów w na sesję. 

3. Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Komisji J. Błoch  powitał przybyłych i przedstawił powyższy porządek 
posiedzenia. Obecny na posiedzeniu Wójt Gminy poprosił o zmianę  kolejności realizacji 
punktów porządku posiedzenia w taki sposób, aby w punkcie pierwszym z uwagi na jego inne 
obowiązku  przedstawione zostały najpierw projekty uchwał spotkanie. Komisja przychyliła 
się do prośby.  

 

Ad. pkt. 1. 

 

Wójt przedkładał kolejno projekty uchwał: 

 a/ uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Pabianice – 
Uchwała Nr XLVII/A/2017 

b/ szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 
uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
- Uchwała Nr XLVII/B/2017 

c/ stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Karola 
Makuszyńskiego w Bychlewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Karola Makuszyńskiego 
w Bychlewie – Uchwała Nr XLVII/C/2017  

d/ stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii 
Skłodowskiej Curie w Pawlikowicach  w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii 
Skłodowskiej Curie w Pawlikowicach – Uchwała Nr XLVII/D/2017  
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e/ stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im.H.Ch. 
Andersena w Petrykozach  w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. H.Ch. Andersena w 
Petrykozach  - Uchwałą Nr XLVII/E/2017  

f/ stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w 
Piątkowisku działającej w ramach Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Piątkowisku w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową w Piątkowisku działającej w ramach Zespołu Szkolno- 
Przedszkolnego w Piątkowisku – Uchwała Nr XLVII/F/2017  

g/ wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Pabianice nieruchomości – Uchwała Nr 
XLVII/G/2017  

h/ rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa. – Uchwała Nr XLVII/H/2017  

i/ uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Pabianice 
dla terenu obejmującego część wsi Bychlew – Uchwała Nr XLVII/I/2017 

j/ uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Pabianice 
dla terenu obejmującego część wsi Szynkielew  – Uchwała Nr XLVII/J/2017 

k/ rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy dot. budowy jezdni ul. Złotej w Piątkowisku – Uchwała 
Nr XLVII/K/2017  

l/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2017 r. – Uchwała Nr XLVII/L/2017 

ł/ zmieniająca Uchwałę Nr XLVI/422/2017 Rady Gminy Pabianice w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2018 – Uchwała Nr 
XLVII/Ł/2017  

m/ zmieniająca Uchwałę Nr XLVI/420/2017 Rady Gminy Pabianice w sprawie ustalenia 
stawek podatku od nieruchomości na rok 2018 – Uchwała Nr XLVII/M/2017  

n/ określenia zwolnień w podatkach lokalnych – Uchwała Nr XLVII/N/2017  

o/ obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na 2018 r. – Uchwała Nr 
XLVII/O/2017 

p/ zmian w Uchwale Nr XLVI/416/ Rady Gminy Pabianice z dnia 27 listopada20117 r. – 
Uchwała Nr XLVII/P/2017 

Wszystkie przedłożone powyżej projekty uchwał stanowią załączniki do niniejszego protokołu 
od nr 1  do nr. 17  

Wójt poinformował, że wystąpi z wnioskiem na najbliższej sesji o wprowadzenie do porządku 
obrad dwóch dodatkowych projektów uchwał w sprawach: 

- zmian w budżecie gminy na 2017 r. –zał. nr 18 do niniejszego protokołu.  

W tym projekcie uchwały zmiany  polegają na zmniejszeniu dochodów i wydatków środków 
planowanych w ramach UE na realizację programu „Gmina Pabianice wspiera rodziców dzieci 
do lat 3 w powrocie do pracy” w związku z rozwiązaniem umowy o dofinansowanie z Urzędem 
Marszałkowskim z powodu braku odpowiednich warunków do realizacji tego programu.  
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Drugi projekt uchwały również dotyczy zmian w budżecie gminy na 2017 r. , polegających na 
włączeniu do budżetu gminy Pabianice na 2017 rok środków z Powiatowego Urzędu Pracy na 
zatrudnionych pracowników w ramach robót publicznych – zał. nr 19 do niniejszego protokołu.  

Do projektu uchwały, w którym zmiany  polegają na zmniejszeniu dochodów i wydatków 
środków planowanych w ramach UE na realizację programu „Gmina Pabianice wspiera 
rodziców dzieci do lat 3 w powrocie do pracy” w związku z rozwiązaniem umowy o 
dofinansowanie z Urzędem Marszałkowskim z powodu braku odpowiednich warunków do 
realizacji tego programu, Kierownik ds. Oświaty, Kultury i Sportu w Gminie Pabianice M. 
Wieczorek udzielił informacji uzupełniających. Przypomniał, że w roku poprzednim  był 
składany wniosek o pozyskanie funduszy unijnych na uruchomienie opiekunów dziennych dla 
dzieci poniżej 3 roku życia. Planowano lokalizację żłobka w pomieszczeniach przy strażnicy 
OSP w Piątkowisku. W między czasie powstały nowe wymogi przepisowe w kwestii 
funkcjonowania takiej opieki, między innymi rejestrowanie czasu pracy opiekunów dziennych, 
wymogi co do obiektu. W związku z powyższym odstąpiono od tego wniosku. Jest  możliwość 
złożenia wniosku w kolejnym naborze do dnia 14 grudnia br. Koszty kwalifikowane obejmują 
cały remont.  

Jest to jednak bardzo trudna decyzja z uwagi na ogromne koszty pociągające za sobą w 
przyszłości funkcjonowanie takiej placówki.  

Kierownik poinformował że złożenie wniosku wiązałoby się z zaopiekowaniem  jedynie  15 
dzieci, ponieważ tyle maksymalnie mieściłoby to pomieszczenie do zaadoptowania na żłobek. 
Na 8 dzieci musi przypadać 1 wychowawca, 2 osoby należałoby zatrudnić na umowę o pracę ,  
ogółem byłaby konieczność zatrudnienia 4 osób do opieki nad dziećmi. Jednej z osób można 
byłoby przypisać  zadania związane ze sprzątaniem. Środki unijne  zapewniałyby pokrycie 
kosztów ich utrzymania  na 22 miesiące. Ogółem w ramach  projektu   można byłoby pozyskać 
kwotę 413,600 zł. plus kwotę na remont.  Poza tym należy zdawać sobie sprawę z tego, że w 
takiej placówce musi być zatrudniony dyrektor oraz księgowa, byłyby to koszty około  od 4300 
do 4500 zł na rękę dla każdej z osób, czyli 12 tys. miesięcznie brutto dla tych osób, natomiast 
koszty zatrudnienia opiekunów to kwota około 2,800   dla każdej z nich. My także jako Gmina 
powinniśmy mieć  osobę, która koordynowałaby na miejscu pracę  tychże opiekunów.  

Ze wstępnych wyliczeń wynika że utrzymanie żłobka przez 2 lata to koszty ok.1,5 mln. zł.  
Rada musi być świadoma tego, że złożenie wniosku na utworzenie  żłobka będzie się składało 
z ogromnymi kosztami, które Gmina będzie  ponosiła   w przyszłości.  

Radna Z. Kasperska  zabierając głos  zwróciła uwagę, że teraz po reformie oświatowej będą 
Gminę czekały duże wydatki, poza tym w szkole jest dużo więcej dzieci a zatrudniony jest 1 
dyrektor i  1 księgowa. 

Radna A. Marciniak pytała o koszty jakie Gmina ponosi w związku z pobytem dzieci z terenu 
gminy w publicznych żłobkach.  

Kierownik M. Wieczorek informował, że nie ma rejonizacji, gmina nie ponosi kosztów z 
pobytem dzieci w publicznych żłobkach.   

Przewodniczący Komisji zabierając głos stwierdził, że jest to bardzo trudny temat i na pewno 
nie zostanie rozstrzygnięty na dzisiejszym posiedzeniu, na pewno radni są świadomi tego, że 
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byłoby to jak nazwał „otwarcie nowego worka finansami” . Proponował odstąpienie w dniu 
dzisiejszym od tego tematu i przeanalizowaniu go indywidualnie.  

Kierownik M. Wieczorek natomiast powiedział, że temat ten jest wskazany dość pilnie do 
analizy, ponieważ do 14 grudnia br. należałoby złożyć wniosek do Urzędu Marszałkowskiego 
o dofinansowanie do tego przedsięwzięcia.  

Kierownik M. Wieczorek zobowiązał się o przygotowanie kalkulacji kosztów funkcjonowania 
żłobka dla 15 dzieci w pomieszczeniach przy sali OSP w Piątkowisku, którą rozda radnym na 
najbliższej sesji.   

Przewodniczący zwrócił uwagę na to, aby kalkulacja taka została przekazana również Komisji 
Gospodarczo-Finansowej Rady Gminy.  

 

Ad. pkt 2.  

 

Informację podsumowującą działalność   sportową  za  2017 rok przedłożyli:  

Pracownik Urzędu Gminy Pabianice odpowiedzialny za sprawy sportu w gminie Pabianice M. 
Madej, Przewodniczący Gminnej Rady Sportu Ł. Stencel, Prezes Ludowego Gminnego Klubu 
Sportowego Burza w Pawlikowicach M. Prusinowski.  

Przedłożone informacje stanowią zał. nr 2, 3 i 4 do niniejszego protokołu.   

Przewodniczący Gminnej Rady Sportu Ł. Stencel poinformował, że sprawozdania z 
działalności sportowej za rok 2017 złożyły również szkoły z terenu gminy.  

Radna Z. Kasperska pytała gdzie odbywają się treningi zawodników z klubu sportowego 
„Burza” w Pawlikowicach w związku z pozyskaną na jednej z wcześniejszych sesji o jego 
zniszczeniu przez dziki.  

Przewodniczący Gminnej Rady Sportu udzielając  odpowiedzi poinformował, że mają one 
miejsce na boisku w Bychlewie, Piątkowisku. Jest w planie budowa nowego boiska sportowego 
przy szkole w Pawlikowicach.  

 

Ad. pkt 3.  

 

W sprawach różnych Przewodniczący Komisji J. Błoch przedłożył pismo, które wpłynęło  do 
Wójta Gminy, następnie   przekazane do Przewodniczącego Rady o pinię  z Pabianickiego 
Centrum Medycznego Sp.o.o. Jest to prośba o wsparcie do zakupu jednej karetki transportu 
sanitarnego do przewożenia pacjentów. Komisja zapoznała się z pismem którego kserokopia 
stanowi zał. nr 5  do niniejszego protokołu, jednak nie zajęła żadnego stanowiska w tej sprawie.  

 

Komisja zapoznała się także z pismem Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji w 
sprawie wniosku Rady Gminy Pabianice przesłanego z pismem do Wojewody Łódzkiego dnia 
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19 lipca 2017 r w sprawie do Komisji Nazw Miejscowości i Obiektów Fizjograficznych . Pismo 
w załączeniu do niniejszego protokołu (pismo informujące o zniesieniu urzędowych nazw 
miejscowości). Pismo stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu.  

Więcej spraw nie zgłoszono.  

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji.  

 

       Posiedzeniu Komisji przewodniczył  

Przewodniczący Komisji Samorządowo 
Społecznej  

      I Organizacyjnej  

        Jerzy Błoch  

 

Protokołowała: 

Urszula Czerwonka  

     

 


